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P r o t o k ó ł  Nr ORN.0012.3.9.2017 

 posiedzenia Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia  

i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku  

 odbytego w dniu 21 listopada 2017 roku.  
 

 

 

Na stan 6 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 6 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski. 

 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku 

– Małgorzata Adameit. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

 Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski, 

 Kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Działalności Gospodarczej – 

Ewa Zalewska – Drozd, 

 Komendant Powiatowy Policji w Olecku – Andrzej Żyliński, 

 Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Olecku – Jan Mróz. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

powitał wszystkich przybyłych na posiedzenie Komisji i przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

2. Bezpieczeństwo i porządek publiczny w Gminie Olecko. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

4. Analiza projektu budżetu Gminy Olecko na 2018 rok oraz projektu Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2018 – 2028. 

5. Sprawy wniesione.  

6. Wolne wnioski. 

 

Uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

 

Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

 

 

Do punktu 1 – Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 

Uwag do protokołu Nr ORN.0012.3.8.2017 nie wniesiono. 

 

Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie przyjęła protokół Nr ORN.0012.3.8.2017 

posiedzenia komisji odbytego w dniu 24 października 2017 roku. 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 2 – Bezpieczeństwo i porządek publiczny w Gminie Olecko. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

powiedział, że w powyższym temacie zostanie przygotowany referat na sesję. Wszyscy 

członkowie komisji otrzymali materiały. Dodał, że podczas wspólnych posiedzeń komisji, 

które odbyły się w maju i wrześniu, omawiane było bezpieczeństwo podczas sezonu letniego. 

W tym referacie natomiast przedstawione zostanie bezpieczeństwo w gminie w ciągu całego 

roku. Prosił o zadawanie pytań oraz zgłaszanie uwag. 

  

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zapytał, jak wygląda sprawa zdarzeń, wypadków na  skrzyżowaniu na obwodnicy. 

 

Komendant Powiatowy Policji w Olecku – Andrzej Żyliński 

odpowiedział, że zostały podjęte nie tyle zmiany organizacji ruchu co zmiany inżynierii tego 

skrzyżowania. Kierowcy jadący od strony Giżycka po zatrzymaniu się mają utrudnioną 

widoczność przez ekrany wytłumiające. W pierwszej odpowiedzi, którą otrzymaliśmy 

poinformowano nas, że nie jest to odpowiedni czas na zmianę infrastruktury tego 

skrzyżowania, ponieważ nie minęło jeszcze 5 lat od dnia oddania obwodnicy do użytku. Gdy 

minie ten czas spostrzeżenia policji zostaną wzięte pod uwagę i zostanie to zmienione. 

Skrzyżowanie to jest dobrze oznakowane możliwe, że wypadki wynikają z nieprzestrzegania 

przepisów bądź nieumiejętnej jazdy kierowców. Prawdopodobnie będą tam zamontowane 

światła. Droga tą dużo osób chodzi do pracy do miejscowości Jaśki, po zmroku są słabo 

widoczni. Warto rozważyć budowę chodnika. 

 

Członek Komisji – Robert Smyk 

zapytał, jak długi jeszcze jest okres trwałości projektu. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że prawdopodobnie w przyszłym roku będą już wykonane światła. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

zapytał, czy monitoring pomaga w pracy policji. 

 

Komendant Powiatowy Policji w Olecku – Andrzej Żyliński 

odpowiedział, że policja korzysta z tego narzędzia i jest prowadzonych dużo obserwacji. 

Zwrócił się z prośbą, aby pilnować podcinania drzew, by nie przysłaniały one kamer. 

Również podczas wieszania ozdób świątecznych trzeba zwrócić uwagę na to, jak są one 

wieszane. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zapytał, czy będzie kontynuowana akcja ,,Parkuj z głową”. 

 

Komendant Powiatowy Policji w Olecku – Andrzej Żyliński 

odpowiedział, że tak. 

 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Olecku – Jan Mróz 

powiedział, że ostatnie miesiące były pracowite. Miało miejsce 137 wyjazdów w ciągu dwóch 

miesięcy. Dużo wyjazdów dotyczyło podtopień (usuwanie wody z piwnic).  

Ponadto rozpoczął się sezon grzewczy. Zmieniły się przepisy dotyczące czyszczenia 

przewodów kominowych. W obiektach zamieszkania zbiorowego administratorzy dbają o ich 

przestrzeganie i spółdzielnie kominiarskie wykonują to. Natomiast w budynkach 

jednorodzinnych nie ma obowiązku prawnego, aby te czynności wykonywała osoba 

wykwalifikowana. Komin musi być czyszczony 4 razy do roku. Mieszkańcy mówią,                              
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że wyczyścili komin, ale nie ma możliwości sprawdzenia tego. Są przyjmowane różne 

schematy sprawdzania np. czy sprzęt do czyszczenia jest dostępny. Ludzie tłumaczą się,                       

że np. sprzęt pożyczyli od sąsiada, którego akurat nie ma w domu. Sprawa jest poważna, 

ponieważ może to być zagrożenie dla życia ze względu na czad. Podczas spotkania                            

w Komendzie Wojewódzkiej Policji prawnicy stwierdzili, iż w takich przypadkach należy 

sporządzać wnioski do sądu. Był osobą, która zgłaszała wątpliwości, czy ta metoda jest 

słuszna. Strażacy musieliby zbierać dowody i spisywać zeznania świadków na miejscu. 

Później byłaby konieczność pójść do sądu z powodu 100 lub 200 zł grzywny, którą dostałby 

ten człowiek. W ciągu roku takich wyjazdów jest około 40, z tendencją wzrostową, więc 

istnieje potrzeba coś z tym zrobić. Sugerowano, aby zastanowić się nad zmianą przepisów 

prawnych. 

 

Członek Komisji – Anna Kaczor 

powiedziała, że słyszała o takiej sytuacji, że zawiadamiano w jakim dniu przyjdzie kominiarz. 

Gdy osobie nie pasował termin mogła zapłacić za jego przesunięcie. Wielokrotnie zdarzały 

się sytuacje, iż przychodził kominiarz i informował, że będzie czyścił komin, akurat gdy 

wychodzi się do pracy. Jakość wykonywanych przez niego usług nie była zadowalająca. 

Czyszcząc samodzielnie jest pewność, że zostało to wykonane prawidłowo. 

 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Olecku – Jan Mróz 

powiedział, że we własnym interesie jest dopilnowanie, aby usługa była należycie wykonana. 

Na ogół powinno się to odbywać tak, że kominiarz wykonuje usługę czyszczenia, podpisuje 

dokumenty i wówczas wystawia dowód zapłaty. Większość ludzi, zwłaszcza na wsiach, nie 

korzysta z usług kominiarskich. Straż ma stały kontakt ze spółdzielnią kominiarską. 

Kominiarze narzekają, że ludzie twierdzą, iż sami będą czyścić kominy, jednak tego nie robią. 

W statystykach widać, że coraz więcej wyjazdów jest do nieszczelnych przewodów 

kominowych. Co roku przeprowadzane są akcje, podczas których mieszkańcy                                  

są informowani, aby kupowali czujniki wykrywające tlenek węgla. Ich koszt jest nieduży,  

a mogą one uratować komuś życie.  

Kolejnym problem jest usuwanie tzw. odpadów po akcjach z dróg. Pojawiła się firma, która 

się tym zajmuje. Straż Pożarna ratuje środowisko, gdy np. jest jakiś wyciek, wówczas  

strażacy go uszczelniają. Natomiast straż nie jest firmą, która zajmuje się sprzątaniem dróg                  

i przywracaniem jej do właściwego użytku. Po zdarzeniu dzwonią do administratorów dróg                 

w celu przekazania miejsca zdarzenia, ale nie zawsze ktoś przyjeżdża. Pojawiła się firma, 

która chce podpisywać z samorządami umowy na usuwanie tych odpadów. Będą to robić                   

w ramach polis OC. Firma ta proponuje usługi zarówno w przypadkach, gdy jest sprawca oraz 

w przypadkach, gdy sprawca nie został ustalony, usuwać wszystkie odpady po akcyjne                        

w imieniu właściciela drogi. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

 

Projekt stanowiska w sprawie uruchomienia  

Programu Współpracy Transgranicznej Polska-Rosja 2014-2020 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, iż program, praktycznie jako jedyny transgraniczny, nie został jeszcze 

uruchomiony. Wiele samorządów podejmuje takie stanowiska, aby przyspieszyć prace nad 

jego uruchomieniem. Przewidziane jest około 40 mln euro dla samorządów, które znajdują się 

w tej strefie przygranicznej. Gmina zamierza złożyć dwa wnioski wraz z samorządem 
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Gusiewa. Pierwszy z nich dotyczy budowy ścieżki rowerowej z Olecka do Gordejek po 

dawnym nasypie kolejowym, drugi zakłada zagospodarowanie brzegów rzeki Lega.   

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt stanowiska w sprawie uruchomienia 

Programu Współpracy Transgranicznej Polska-Rosja 2014-2020. 

 

 

a) projekt uchwały w sprawie ustanowienia hejnału gminy Olecko 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, że do finału weszły 3 kompozycje. Na pierwszą z nich zagłosowało 11 osób, na 

drugą 18, a na trzecią 163. Napisał ją Pan Przemysław Szczotka, który jest kompozytorem 

muzyki współczesnej, a także pedagogiem związanym ze śląskim środowiskiem muzycznym. 

Jest absolwentem Akademii Muzycznej im. Karola Szymanowskiego w Katowicach.  

W dorobku kompozytorskim posiada utwory solowe, kameralne i symfoniczne. Interesuje się 

również muzyką elektroniczną, filmową i teatralną. Jego utwory były wykonywane w kraju  

i zagranicą, również w ramach festiwalów muzyki współczesnej. Autor jest laureatem kilku 

konkursów kompozytorskich. Jeżeli Rada Miejska podejmie uchwałę, to kompozycja  

zostanie wgrana w zegar i będzie można ją usłyszeć o godzinie 12:00.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zapytał, czy byłaby możliwość odsłuchania hejnału Gminy Olecko zamieszczonego na 

miejskiej stronie internetowej, np. z wykorzystaniem kodu QR. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że byłaby taka możliwość. 

 

Innych pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustanowienia 

hejnału gminy Olecko.  

 

 

b) projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy na 2018 r. 

gminy Olecko z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, że co roku Rada Miejska przyjmuje pogram współpracy. W budżecie są 

przeznaczone środki gminy na realizację zadań własnych gminy przez organizacje 

pozarządowe w drodze otwartego konkursu ofert. Program został skonsultowany                               

z  organizacjami pozarządowymi, które go zaakceptowały. Nie ma większych zmian jeśli 

chodzi o zasady i sposoby zlecania zadań. W projekcie budżetu na realizację programu 

przeznaczone jest 420.100,00 zł. 

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

rocznego programu współpracy na 2018 r. gminy Olecko z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego. 
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c) projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie powołania członków Komisji 

Statutowej Rady Miejskiej w Olecku 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, że radna Justyna Cieślukowska złożyła rezygnację z członkostwa w Komisji 

Statutowej. Komisja będzie liczyć 6 członków. 

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę                    

w sprawie powołania członków Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Olecku. 

 

 

d) projekt uchwały w sprawie wskazania radnego Rady Miejskiej w Olecku do 

Oleckiej Rady Młodzieżowej 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, że radna Justyna Cieślukowska złożyła rezygnację z pełnienia funkcji opiekuna 

Oleckiej Rady Młodzieżowej. Była najmłodsza wiekiem, dlatego Rada Miejska zdecydowała 

powierzyć jej te obowiązki. Obecnie najmłodszym wiekiem jest radny Paweł Giełazis, który 

wyraził zgodę na bycie opiekunem Oleckiej Rady Młodzieżowej. 

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wskazania 

radnego Rady Miejskiej w Olecku do Oleckiej Rady Młodzieżowej. 

Komisja wskazała radnego Pawła Giełazisa. 

 

 

e) projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego pn. „Jaśki I” 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, że plan dotyczy jednej nieruchomości w miejscowości Jaśki. W dniu 23 czerwca 

2016 roku Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie opracowania mpzp. W trakcie 

opracowywania planu Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska nie wyraził zgody                         

na przekształcenie działek na działki budowlane po prawej stronie drogi ze względu na zbyt 

małą odległość od jeziora. Dlatego w dniu 24 lutego 2017 r. podjęta została uchwała, która 

zmieniła poprzednią uchwałę i ograniczyła teren do działki po lewej stronie drogi. Zgodnie                  

z załącznikiem do projektu uchwały wyznaczono teren zabudowy mieszkaniowej 

jednorodzinnej oraz teren rolniczy. 

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pn. „Jaśki I”. 
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f) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Olecko 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, że wprowadzono jedną poprawkę, dodano zapis: 

,,Inne odpady problemowe zbierane w sposób selektywny w tym sprzęt elektryczny                             

i elektroniczny, inne niż niebezpieczne odpady budowlane i rozbiórkowe, stanowiące odpady 

komunalne, meble i inne odpady wielkogabarytowe, popiół paleniskowy, przeterminowane 

leki, chemikalia, zużyte baterie i akumulatory odbierane będą z nieruchomości 2 razy                           

w miesiącu oraz mogą być dostarczane przez właścicieli nieruchomości do Punktu 

Dobrowolnego Gromadzenia Odpadów”.  

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

dotyczącej regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Olecko. 

 

 

g) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustalenia wysokości 

stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych Gminy Olecko 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, że Samorząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego wybudował sieć 

szerokopasmową, która obejmuje również naszą gminę. Właściciele dróg muszą pobierać 

opłatę za zajęcie tzw. pasa drogowego, gdy są w nim umieszczone urządzenia obce m.in. 

wodociągi, przewody elektryczne, ale również infrastruktura telekomunikacyjna. Samorząd 

województwa zwrócił się z prośbą do samorządów o obniżenie opłat za umieszczenie 

urządzeń telekomunikacyjnych. Do tej pory stawki były wysokie i wynosiły 100 zł, teraz 

będzie to kwota 18 zł za rok za 1 m
2
. Opłaty będą takie same jak w Powiecie Oleckim. 

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

dotyczącej ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych 

Gminy Olecko. 

 

 

h) projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, że projekt uchwały wynika ze zmiany przepisów prawnych. Dodano zapis, że 

inne odpady problemowe będą zbierane dwa razy w miesiącu. Dodano §2, który będzie 

brzmiał: 

,,Uzupełniającymi punktami selektywnego zbierania odpadów komunalnych działającymi  

w ograniczonym zakresie, są prowadzone przez podmioty gospodarcze na terenie Gminy 

Olecko, punkty zajmujące się skupowaniem od mieszkańców poszczególnych rodzajów, 

wyselekcjonowanych z odpadów komunalnych, surowców wtórnych”. Jest to istotny zapis, 

gdyż samorządy co roku są rozliczane z ilości odzyskanych surowców wtórnych. Wskaźniki  

są coraz wyższe i jest je bardzo trudno uzyskać. Jeżeli na terenie gminy działają punkty skupu 
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np. złomu, makulatury, to mają one obowiązek prowadzenia ewidencji. Później dostarczają 

do gminy sprawozdanie o ilości skupionych surowców wtórnych. Jest to wliczane                            

do surowców odzyskanych w Ełku z terenu naszej gminy. Dla nas jest to korzystne. Ponadto  

w §3 wyszczególniono godziny otwarcia Punktu Dobrowolnego Gromadzenia Odpadów, ale 

dodano również zapis, że można składać skargi na złe odbieranie odpadów. 

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

 

 

i) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Henryka Sienkiewicza w Olecku w 

ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 1 im. Henryka Sienkiewicza w Olecku 

 

j) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 3 im. Jana Pawła II w Olecku w 

ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 3 im. Jana Pawła II w Olecku 

 

k) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach 

 

l) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

Zespołu Szkół w Olecku w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 4 z Oddziałami 

Integracyjnymi im. ks. Jana Twardowskiego w Olecku 

 

m) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

Zespołu Szkół w Babkach Oleckich w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Babkach 

Oleckich 

 

n) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

Zespołu Szkół w Judzikach w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Judzikach 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, że z art. 117 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Przepisy wprowadzające ustawę  

Prawo oświatowe wynika, iż samorządy mają czas do końca listopada podjąć takie uchwały. 

W tej uchwale są dwa paragrafy. W pierwszym z nich stwierdza się iż z dniem 1 września 

2017 r. dotychczasowa sześcioletnia szkoła podstawowa stała się ośmioletnią szkołą 

podstawową. W drugim określono obwody szkół, w mieście są wypisane ulice, natomiast na 

terenach wiejskich są wypisane miejscowości. Zespoły szkół zostaną przekształcone                                     

na podstawie art. 191 ustawy. 

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Henryka 

Sienkiewicza w Olecku w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 1 im. Henryka Sienkiewicza   

w Olecku. 
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Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 3 im. Jana Pawła II    

w Olecku w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 3 im. Jana Pawła II w Olecku. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Marszałka Józefa 

Piłsudskiego w Gąskach w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Marszałka Józefa 

Piłsudskiego w Gąskach. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół w Olecku w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową Nr 4 z Oddziałami Integracyjnymi im. ks. Jana Twardowskiego w Olecku. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół w Babkach Oleckich w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową w Babkach Oleckich. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół w Judzikach w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową w Judzikach. 

 

 

o) projekt uchwały w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej Nr 2 im. 

Mikołaja Kopernika w Olecku 

 

p) projekt uchwały w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej w Kijewie 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, że statut danej szkole po raz pierwszy po jej utworzeniu nadaje rada gminy. 

Później wszelkiego rodzaju poprawki wprowadzać będzie rada pedagogiczna danej szkoły. 

Na stronie internetowej Kuratorium Oświaty w Olsztynie ukazały się informacje, że nie 

trzeba nadawać statutów. Zatem gmina wystąpiła z pismem do kuratorium i ministerstwa                 

o wyjaśnienie tej sprawy. W obu projektach uchwał zostały wprowadzone autopoprawki.                  

W projekcie dotyczącym Szkoły Podstawowej w Kijewie zmienia się zapis: 

,,W szkole prowadzone są także klasy dotychczasowego Gimnazjum z Oddziałami 

Integracyjnymi w Kijewie do czasu ich likwidacji” na zapis: 

,,W szkole prowadzone są także klasy dotychczasowego Gimnazjum z Oddziałami 

Integracyjnymi w Kijewie do czasu zakończenia kształcenia”.  

Ten zapis również będzie zmieniony w statucie Szkoły Podstawowej Nr 2 w Olecku.  

Natomiast druga autopoprawka zostanie naniesiona w Rozdziale 4. – Organizacja pracy 

szkoły w §13 ust. 3, który otrzymuje brzmienie: 

„3. Kształcenie uczniów klas dotychczasowego Gimnazjum z Oddziałami Integracyjnymi do 

czasu zakończenia kształcenia w tych klasach – do 31 sierpnia 2019 r.”. 

Ponadto został wykreślony zapis §17 ust. 4 pkt 18 w brzmieniu:  

„18) realizacja wszystkich zadań zleconych przez Dyrektora, wynikających z bieżącej 

działalności Szkoły.”, który był powtórzeniem punktu 14.  

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
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Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej Nr 2 im. Mikołaja 

Kopernika w Olecku. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej w Kijewie. 

 

 

q) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Olecko na lata 2017 - 2024 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Olecko na lata 2017 - 2024 

dokonuje się następujących zmian:  

 w załączniku Nr 1 „Wieloletnia Prognoza Finansowa”: 

 w 2017 roku zwiększa się dochody ogółem o 1.556.419,31 zł, w tym dochody 

bieżące zwiększa się o 1.264.906,35 zł (głównie z tytułu dotacji na zadania 

bieżące oraz z podatków i opłat), a dochody majątkowe zwiększa się                             

o 291.512,96 zł (głównie z tytułu dotacji celowych przeznaczonych na 

inwestycje); 

 w 2017 roku zwiększa się wydatki ogółem o 1.556.419,31 zł, w tym bieżące 

zwiększa się o 2.341.595,35 zł (w tym na wynagrodzenia i pochodne                            

o 1.274.247,85 zł) a majątkowe zmniejsza się o 785.17.6,04 zł. 

 w załączniku Nr 2 „Wykaz przedsięwzięć realizowanych w latach 2017 – 2021” 

dokonuje się zmian: 

 na przedsięwzięciu bieżącym pn. „W przyszłość bez barier” zwiększa się 

łączne nakłady finansowe i limit na 2017 rok o 34.321,04 zł; 

 na przedsięwzięciu majątkowym „e-Gmina Olecko” przenosi się plan 

wydatków w wysokości 467.303,00 zł z 2017 roku na 2018 rok. 

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2017 – 2024. 

 

 

r) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2017 rok 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, że dochody ogółem zwiększą się o 733.674,00 zł: 

 w dz. 700 – Gospodarka mieszkaniowa, zwiększa się plan dochodów o 14.800,00 zł,  

w tym z tytułu wpływów zaległych po ZGM (12.800,00 zł) i przepadek wadium 

(2.000,00 zł), 

 w dz. 750 – Administracja publiczna, zwiększa się plan dochodów o 94.144,00 zł,                

w tym z tytułu wpływów z kosztów upomnień, z najmu pomieszczeń, wpływów                           

ze sprzedaży składników majątkowych, zwrotów z lat ubiegłych, odszkodowań                    

za uszkodzone mienie i kary umowne oraz zmniejsza się o 387.406,00 zł z tytułu 

dotacji celowej przewidywanej na realizację projektu „e-Gmina” w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Warmia-Mazury na lata 2014-2020, 
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 w dz. 756 – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek nie 

posiadających osobowości prawnej, zwiększa się plan dochodów ogółem                                

o 399.170,00 zł, w tym z tytułu podatku od nieruchomości od osób prawnych 

(327.808,00 zł), z podatku rolnego (44.000,00 zł), z opłat za umieszczenie urządzeń            

w pasie drogowym, z tytułu odsetek, 

 w dz. 758 – Różne rozliczenia, zwiększa się plan dochodów o 12.000,00 zł z tytułu 

oprocentowania środków na rachunkach bankowych, 

 w dz. 801 – Oświata i wychowanie, zwiększa się plan dochodów o 2.508,00 zł z tytułu 

dotacji celowej z Powiatu Oleckiego na prowadzenie zajęć religii Kościoła Bożego  

w Chrystusie w Olecku, 

 w dz. 852 – Pomoc społeczna, zwiększa się plan dochodów MOPS o 25.718,00 zł                              

z tytułu wpłat za usługi opiekuńcze, 

 w dz. 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, w planie dotacji celowej  

w ramach programów finansowych z udziałem środków europejskich – RPO WW-M 

na lata 2014-2020 zwiększa się plan dotacji na zadania bieżące, zmniejszając na 

zadania inwestycyjne o 34.321,04 zł. Dotyczy to programu ,,W przyszłość bez barier”, 

 w dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, wprowadza się plan dotacji 

celowej w wysokości 700.000,00 zł na zrealizowany w 2015 r. projekt „Partnerstwo 

na rzecz ochrony wód obszaru transgranicznego Litwy, Polski i Rosji” w ramach 

Programu Współpracy Transgranicznej Litwa-Polska-Rosja na lata 2007-2013. 

Zmniejsza się o 127.260,00 zł plan z tytułu dotacji celowej przewidywanej na 

realizację projektu „Przebudowa placu zabaw w parku” w ramach Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich 2014-2020. 

Omówił zmiany w planie wydatków. Ogółem kwota wydatków zwiększa się o 733.674,00 zł: 

 w dz. 600 – Transport i łączność, zwiększa się plan wydatków bieżących                                

o 20.000,00 zł z przeznaczeniem na remonty przepustów drogowych, 

 w dz. 710 – Działalność usługowa, dokonuje się zmian: 

a) na realizowanym projekcie „Partycypacja w planowaniu przestrzennym” przenosi 

się plan wydatków między paragrafami bieżącymi w wysokości 400,00 zł, 

b) zmniejsza się plan wydatków bieżących o 20.000,00 zł przeznaczony                             

na utrzymanie cmentarzy, 

 w dz. 750 – Administracja publiczna, zmniejsza się plan wydatków inwestycyjnych  

o 467.303,00 zł na realizację projektu „e-Gmina” w ramach RPO WW-M na lata 

2014-2020 oraz zmniejsza się plan o 5.000,00 zł przeznaczony na dotacje 

organizacjom pozarządowym na zadanie – prowadzenie w Olecku Centrum 

Organizacji Pozarządowych, 

 w dz. 801 – Oświata i wychowanie, zwiększa się plan wydatków bieżących                              

o 1.344.166,00 zł, 

 w dz. 852 – Pomoc społeczna, zwiększa się plan wydatków MOPS o 35.718,00 zł  

z przeznaczeniem na usługi opiekuńcze oraz zmniejsza się plan w Urzędzie Miejskim  

o 2.400,00 zł przeznaczony na dodatki mieszkaniowe, 

 w dz. 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, w planie Urzędu 

Miejskiego w Olecku, na realizowanym projekcie z RPO WW-M na lata 2014-2020 

pn. „W przyszłość bez barier”, przenosi się plan wydatków z majątkowych                            

do bieżących w wysokości 34.321,04 zł, 

 w dz. 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza, zwiększa się plan wydatków Szkoły 

Podstawowej Nr 2 w Olecku o 17.450,00 zł z przeznaczeniem na wynagrodzenia  

w świetlicach szkolnych, 

 w dz. 855 – Rodzina, zmniejsza się plan wydatków MOPS o 10.000,00 zł 

przeznaczony na współfinansowanie kosztów utrzymania dzieci umieszczonych                       

w rodzinach zastępczych i placówkach. Zwiększa się plan Urzędu Miejskiego                          

o 2.400,00 zł z przeznaczeniem na dotację do niepublicznego żłobka, 
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 w dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, zmniejsza się plan  

o 181.357,00 zł, w tym: 

a) zmniejsza się plan wydatków inwestycyjnych o 281.357,00 zł – zadanie 

„Ochrona bioróżnorodności fauny i flory występującej w dorzeczu rzeki Lega             

i zlewni Jeziora Oleckie Wielkie” nie będzie realizowane w 2017 r. Dotyczy        

to wniosku, który był składany wiosną, ale nie został przyjęty. W tym roku 

odbył się drugi nabór i wniosek został ponownie złożony, 

b) zwiększa się plan wydatków bieżących o 300.000,00 zł na wydatki związane  

z pokrywaniem kosztów funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami, 

c) zmniejsza się plan wydatków bieżących (90095 § 4210) o 9.255,00 zł                            

i wprowadza się zadanie inwestycyjne pn. „Zakup i montaż lamp solarnych                               

w Gąskach” z planem 9.255,00 zł w związku ze zmianą do realizacji 

przedsięwzięcia w ramach funduszu sołeckiego Gąski, 

d) przenosi się plan z wydatków bieżących związanych z oświetleniem,                                 

na wydatki inwestycyjne w wysokości 9.840,00 zł wprowadzając zadanie 

„Budowa oświetlenia ul. Leśna (projekt)”, 

e) przenosi się plan z wydatków bieżących związanych z ochroną środowiska                   

w wysokości 22.750,00 zł na wydatki majątkowe z przeznaczeniem                           

na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z zadaniami służącymi 

ochronie środowiska zgodnie z przyjętym programem, 

f) przenosi się plan między paragrafami bieżącymi w wysokości 6.000,00 zł, 

tworząc w rozdz. 90095 § 2360 plan na dotacje celowe na dofinansowanie 

zadań zleconych do realizacji organizacjom prowadzącym działalność pożytku 

publicznego z przeznaczeniem na zadania w zakresie ochrony środowiska                       

i przyrody poprzez edukację ekologiczną oraz w zakresie opieki nad 

bezdomnymi zwierzętami poprzez edukację w zakresie programu opieki nad 

zwierzętami, 

g) zmniejsza się plan wydatków inwestycyjnych o 200.000,00 zł – zadanie 

„Przebudowa placu zabaw w parku” z dofinansowaniem w ramach PROW 

2014-2020 nie będzie realizowane w 2017 r. 

 

Członek Komisji – Robert Smyk 

zapytał, o jaką kwotę zwiększono wydatki, czy jest to związane  

z reorganizacją szkół. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że częściowo tak. Kadra nie zmieniła się, ale jest trochę więcej godzin 

nadliczbowych oraz zostały zatrudnione 3 lub 4 osoby. Koszty wzrosły o około 400.000,00 zł. 

 

Innych pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2017 rok. 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 4 – Analiza projektu budżetu Gminy Olecko na 2018 rok oraz projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2018-2028. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, że organ wykonawczy gminy jakim jest Burmistrz do 15 listopada musi 

przedłożyć projekt budżetu na następny rok. Został on dostarczony do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w celu zaopiniowania. Z reguły budżet jest uchwalany w miesiącu grudniu. 

Odczytał projekt budżetu Gminy Olecko na 2018 rok stanowiący załącznik, do Zarządzenia 

Nr ORN.0050.143.2017 Burmistrza Olecka z dnia 14 listopada 2017 r. 

 

Załącznik Nr 1 – Plan dochodów budżetu gminy na 2018 roku 

Dochody budżetu gminy są ustalane na podstawie uchwał podjętych przez Radę Miejską,                      

w których ustalono wysokość opłat jak i wysokość stawek podatków. Plan dochodów obejmuje  

wydatki majątkowe ze sprzedaży działek, opłat za użytkowanie wieczyste, sprzedaży 

nieruchomości. Rada w miesiącu październiku podjęła uchwałę w sprawie wysokości podatku 

transportowego. 

Gmina również otrzymuje subwencje. Dochody ogółem stanowią 96.914.416,00 zł,  

w tym majątkowe 4.277.271,00 zł. 

 

Załącznik Nr 2 – Plan wydatków budżetu gminy na 2018 roku 

 

Wydatki związane z ochroną zdrowia i bezpieczeństwem – wydatki bieżące wynoszą 

373.874,00 zł, w tym:  

 ochotnicze straże pożarne – 233.364,00 zł,  

 obrona cywilna i zarządzanie kryzysowe – 5.400,00 zł, 

 utrzymanie i obsługa monitoringu miejskiego – 112.000,00 zł,  

 Komenda Wojewódzka Policji – 14.000,00 zł,  

 Komenda Wojewódzka Państwowej Straży Pożarnej – 9.000,00 zł. 

W dziale ochrona zdrowia: 

 dotacja celowa Powiatowi Oleckiemu na realizację programu profilaktyki raka szyjki 

macicy – 29.841,00 zł, 

 opracowanie programu profilaktyki zdrowotnej szczepień ochronnych wraz  

z przygotowaniem diagnozy, przeprowadzeniem badań profilaktycznych dla 

mieszkańców, 

 planuje się wprowadzić nowy program ,,Nie nowotworom u dzieci”. Jest to 

ogólnopolski program profilaktycznych badań ultrasonograficznych dzieci w wieku od  

9 miesiąca życia do 6 roku życia – 11.240,00 zł. Trwają rozmowy w tym zakresie, 

 planuje się opracowanie gminnego programu ochrony zdrowia identyfikującego 

problemy zdrowotne mieszkańców oraz umożliwiającego zaplanowanie programów 

profilaktycznych – 20.000,00 zł. 

 

Załącznik Nr 3 – Zadania inwestycyjne (roczne i wieloletnie) przewidziane 

do realizacji w 2018 roku 

 

1) Budowa drogi gminnej Dąbrowskie – droga wojewódzka nr 653 – 1.261.384,00 zł; 

2) Przebudowa ul. Przemysłowej (projekt) – 50.000,00 zł; 

3) Przebudowa drogi Świdry – Dzięgiele nr 141048N (FS) – 269.516,00 zł; 

4) Przebudowa drogi w Lipkowie (FS) – 205.000,00 zł; 

5) Budowa drogi wewnętrznej w Raczkach Wielkich (FS) – 10.316,00 zł; 

6) Budowa drogi od ul. 11-go Listopada do ul. Produkcyjnej (projekt) – 70.000,00 zł;  

jest to teren po lewej stronie torów jadąc w kierunku Giżycka. Na górce po lewej 

stronie znajduje się droga, która prowadzi do działek budowlanych. Będzie ona 
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przebiegać aż do ul. Produkcyjnej. Zostanie wykonany projekt techniczny, ponieważ 

na ten teren opracowany jest już miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego.  

Projekt techniczny na kanalizację i wodociąg zrobi Przedsiębiorstwo Wodociągów                    

i Kanalizacji Sp. z o.o. w Olecku. Po wykonaniu projektu działki budowlane zostaną 

podzielone i sprzedane. Koszty poniesione na drogę i kanalizację zostaną pokryte ze 

sprzedaży działek; 

7) Zagospodarowanie nabrzeża rzeki Lega w mieście – 20.000,00 zł; 

8) Budowa ścieżki rowerowej Olecko – Jaśki – Duły – 20.000,00 zł; 

9) Zagospodarowanie plaży gminnej „Szyjka” w Olecku (plac zabaw, boisko do 

siatkówki, mała architektura) – 135.000,00 zł; 

10) Zagospodarowanie plaży gminnej „Szyjka” w Olecku – 258.719,00 zł; 

11) Modernizacja zasobów komunalnych – 299.000,00 zł; 

12) Przebudowa budynku mieszkalnego Rosochackie 30 – 406.039,00 zł. Gmina złożyła 

wniosek o dofinansowanie zadania ze środków Banku Gospodarstwa Krajowego; 

13) Modernizacja cmentarza komunalnego – 60.000,00 zł; 

14) „e-Gmina Olecko” – 1.863.060,00 zł; 

15) Zakup systemów informatycznych (LAN i ePZP) – 48.500,00 zł; 

16) Budowa ławeczki Panasewicza – 100.000,00 zł; 

17) Zakup reklam wielkoformatowych (balon i banner) – 11.350,00 zł,  

18) Budowa wielofunkcyjnego boiska przy SP Nr 2 w Olecku – 65.000,00 zł; 

19) Przebudowa boisk i bieżni przy SP Nr 3 w Olecku – 177.177,00 zł; gmina złożyła 

wniosek o dofinansowanie do RPO; 

20) Zakup kserokopiarki do SP w Kijewie – 5.000,00 zł; 

21) Zakup kserokopiarki do SP w Judzikach – 5.000,00zł; 

22) Modernizacja energetyczna budynku Przedszkola z Oddziałami Integracyjnymi – 

771.649,00 zł; 

23) Budowa szaletu przy Al. 450 - lecia Olecka – 135.000,00 zł;  

24) Ochrona bioróżnorodności fauny i flory występującej w dorzeczu rzeki Lega i zlewni 

jeziora Oleckie Wielkie – 267.804,00 zł; 

25) Zagospodarowanie skarpy przy ul. 11 Listopada – 6.000,00 zł; 

26) Zakup kosiarki traktorowej – FS Lenarty – 14.200,00 zł; 

27) Modernizacja oświetlenia – 260.000,00 zł; 

28) Budowa linii oświetleniowej w Kukowie  (FS) – 22.380,00 zł; 

29) Zakup i montaż lampy solarnej w Łęgowie (FS) – 3.500,00 zł; 

30) Zakup i montaż wiat przystankowych – 14.000,00 zł; 

31) Zagospodarowanie terenu na zapleczu budynków przy Pl. Wolności 19-21 –                         

300.000,00 zł; 

32) Zagospodarowanie terenu przy ul. Kolejowej 20-28A – 250.000,00 zł; 

33) Zagospodarowanie terenu przy ul. Kolejowej 36 – 40.000,00 zł; 

34) Zagospodarowanie terenu przy ul. Gołdapskiej 25 – 60.000,00 zł; 

35) Zagospodarowanie terenu przy ul. Kościuszki 19 – 90.000,00 zł; 

36) Zakup i montaż wiaty przystankowej (FS Łęgowo) – 3.500,00 zł; 

37) Przebudowa targowiska miejskiego – 2.235.466,00 zł; 

38) Przebudowa placu zabaw w parku – 200.000,00 zł; 

39) Doposażenie placu zabaw Szczecinki (FS) – 3.854,00 zł; 

40) Doposażenie placu zabaw Dąbrowskie II (FS) – 12.488,00 zł; 

41) Doposażenie placu zabaw Giże (FS) – 15.552,00 zł; 

42) Zakup sprzętu na teren rekreacyjny w Jaśkach (FS) – 4.979,00 zł; 

43) Zakup namiotu ogrodowego (FS Judziki) – 4.000,00 zł; 

44) Budowa świetlicy wiejskiej z boksem garażowym w Gąskach – 480.000,00 zł; 

45) Przebudowa świetlicy wiejskiej w Sedrankach – 215.000,00 zł; 

46) Rozbudowa świetlicy wiejskiej w Borawskich (FS) – 150.000,00 zł; 

47) Budowa amfiteatru w Olecku – 612.519,00 zł; 
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48) Budowa alejek w „Gęsim Parku” (FS) – 15.344,00 zł; 

49) Budowa altany w Dąbrowskich (FS) – 5.500,00 zł; 

50) Budowa altany w Imionkach (FS) – 12.566,00 zł; 

51) Zagospodarowanie terenu rekreacyjnego w Gordejkach (FS) – 15.552,00 zł; 

52) Zagospodarowanie terenu rekreacyjnego wraz z domkiem modułowym w Kijewie 

(FS) – 62.000,00 zł; 

53) Zagospodarowanie terenu rekreacyjnego w Rosochackich (FS) – 14.582,00 zł; 

54) Zagospodarowanie terenu plaży wiejskiej w Sedrankach (FS) – 24.000,00 zł; 

55) Rozbudowa terenu rekreacyjnego w Dobkach (FS) – 10.704,00 zł; 

56) Wykonanie klimatyzacji pomieszczeń Hali LEGA – 50.000,00 zł; 

57) Zakup łodzi wiosłowych i motorowej – 60.000,00 zł; 

58) Budowa siłowni terenowej w Możnych (FS) – 11.233,00 zł; 

59) Budowa siłowni terenowej w Zatykach (FS) – 15.552,00 zł; 

60) Budowa ogrodzenia boiska (FS Ślepie) – 14.699,00 zł. 

 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

poddał pod rozwagę, aby logo Olecka i hasło promocyjne: „Olecko – moja przystań” 

graficznie wkomponować w reklamy wielkoformatowe, których zakup planuje się                            

w przyszłym roku.  

 

Członek Komisji – Anna Kaczor 

zapytała, jak będzie wyglądało boisko przy SP Nr 2, czy będzie tam również lodowisko. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że będzie tam boisko tartanowe, a lodowisko wykonywane na tym tartanie. 

Natomiast w planach jest budowa lodowiska na terenie byłej strzelnicy. W planie budżetu 

projekt takiego lodowiska nie został umieszczony, ponieważ czekamy na jakąś możliwość 

dofinansowania. Lodowisko przy SP Nr 2 nie ma odpowiednich wymiarów, np. do gry                       

w hokeja. Natomiast lodowisko na strzelnicy spełniać będzie wszystkie wymagania oraz 

będzie mogło być wykorzystywane przez cały rok. 

 

 

Załącznik Nr 4 – Pozostałe wydatki majątkowe w 2018 roku 

1. Dotacja celowa na pomoc finansową dla powiatu na inwestycje – przebudowa drogi 

powiatowej nr 1746N na odcinku Cichy-Duły – 857.866,00 zł; 

2. Dotacja celowa na pomoc finansową dla powiatu na inwestycje – przebudowa drogi 

powiatowej nr 1814N Jaśki-Dobki w m. Jaśki – 194.637,00 zł; 

3. Dotacja celowa na pomoc finansową dla powiatu na inwestycje – budowa chodnika  

ul. Ełcka – 32.500,00 zł; 

4. Dotacja celowa na pomoc finansową dla powiatu na inwestycje – budowa chodnika 

Szosa do Świętajna – 32.500,00 zł; 

5. Dotacja celowa na pomoc finansową dla powiatu na inwestycje – przebudowa ulicy 

Batorego – chodniki – 57.500,00 zł; 

6. Dotacja celowa na pomoc finansową dla powiatu na inwestycje – budowa chodnika  

w Imionkach – 20.000,00 zł; 

7. Dotacje celowa na dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji jednostek 

niezaliczanych do sektora finansów publicznych – dofinansowanie zadań ochrony 

środowiska - ochrona wód i powietrza – 236.000,00 zł; 

8. Dotacja celowa z budżetu na dofinansowanie kosztów zakupów inwestycyjnych ROK 

– zakup instrumentu muzycznego (puzon wentylowy) dla Miejskiej Orkiestry Dętej – 

7.000,00 zł. 
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9. Dotacja celowa z budżetu na dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji ROK – 

modernizacja budynku Teatru AGT – 1.186.000,00 zł. 

Na inwestycje łącznie planuje się wydać 9.129.000,00 zł ze środków własnych. Na pozostałe 

wydatki, czyli na inwestycje, które będą wykonywane razem z innymi podmiotami 

2.624.003,00 zł. 

 

Załącznik Nr 5 – Wydatki na programy i projekty realizowane ze środków 

pochodzących z funduszy strukturalnych i Funduszu Spójności 

 

W załączniku są wyszczególnione wszystkie programy i projekty oświatowe głównie już 

realizowane i te, na które są składane wnioski o dofinansowanie. 

 

Załącznik Nr 6 – Plan finansowy zadań z zakresu administracji rządowej i innych zadań 

zleconych odrębnymi ustawami w 2018 roku 

 

Część zadań z zakresu administracji rządowej, np. zadania zlecone związane z rodziną                      

są w 100% finansowane (Program Rodzina 500+) z budżetu państwa. Zadania zlecone  

typu ewidencja ludności, urząd stanu cywilnego są dofinansowywane w 39%. 

 

Załącznik Nr 7 – Dochody i wydatki związane z realizacją zadań  

realizowanych na podstawie umów lub porozumień między jednostkami  

samorządu terytorialnego w 2018 roku 

 

W załączniku zostały wyszczególnione wszystkie zadania realizowane z innymi jednostkami 

samorządu terytorialnego m.in. z Powiatem Oleckim, Urzędem Marszałkowskim. 

 

Załącznik Nr 8 – Przychody i rozchody budżetu w 2018 roku 

Rozchody to kwoty pieniężne, które  gmina płaci za raty kredytów 1.151.600,00 zł. 

 

Załącznik Nr 9 – Wydatki jednostek pomocniczych w 2018 roku 

W załączniku zostały ujęte kwoty dla 32 sołectw. Wszystkie złożyły wnioski o realizację 

przedsięwzięć w ramach funduszu sołeckiego. Łączna kwota funduszu to 456.695,68 zł. 

Największy fundusz sołecki posiada Sołectwo Kukowo – 27.380,02 zł.  

 

Załącznik Nr 10 – Zestawienie planowanych kwot dotacji  

udzielanych z budżetu gminy, realizowanych przez podmioty należące i nienależące  

do sektora finansów publicznych w 2018 roku 
 

W załączniku zostały wyszczególnione zarówno zadania inwestycyjne realizowane m.in.                   

z Powiatem Oleckim, jak również dotacje udzielane instytucjom m.in. Społecznej Szkole 

Podstawowej STO oraz dotacje dla przedszkoli niepublicznych i żłobków. 

 

Członek Komisji – Robert Smyk 

zapytał, co stało się z jego wnioskiem o budowę bieżni tartanowej na boisku przy SP Nr 1. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że zadanie nie zostało ujęte w projekcie budżetu. Wiele drobnych zadań 

planuje się wykonać w trakcie realizacji budżetu z zaplanowanej rezerwy ogólnej w kwocie 

330.000,00 zł. Być może pojawi się możliwość pozyskania dofinansowania z zewnątrz. 
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Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zapytał, czy są jakieś informacje ze starostwa na temat budowy chodnika przy                                    

ul. Orzeszkowej.  

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że nic mu nie wiadomo na ten temat. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

dodał, że w piśmie, które otrzymał poinformowano go, że powiat szuka funduszy na ten cel.  

 

Członek Komisji – Marian Prusko 

dodał, że na obecnym chodniku jest niebezpiecznie. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

uważa, że trzeba złożyć pismo do starostwa z podpisami mieszkańców, dopóki jeszcze nie 

jest zatwierdzony budżet.  

 

Członek Komisji – Marian Prusko 

powiedział, że takie pismo zostało złożone. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

stwierdził, że trzeba je ponownie złożyć do Przewodniczącego Zarządu Powiatu. 

 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał, czy na ul. Środkowej będzie wykonany parking. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, że rozmawiał w tej sprawie z Prezesem Spółdzielni Mieszkaniowej w Olecku, 

który proponuje użyczyć teren gminie. Rozmawiał również ze starostą, który zapewnił,                     

że umieści w budżecie zadanie wykonania projektu technicznego na przebudowę                             

ul. Środkowej, Cichej i Zielonej. W tym projekcie znajdzie się również zagospodarowanie 

terenów SM pod parkingi. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

powiedział, że ma nadzieję, iż w ciągu roku 2018 Gmina Olecko w jakiś sposób wesprze 

szkołę muzyczną.  

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

powiedział, że co roku gmina wspomaga szkołę. 

 

Opinia komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu 

Gminy Olecko na 2018 rok.  

 

 

Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2028 

 

Przyjęcie WPF wynika z obowiązujących przepisów ustawy o finansach publicznych. 

Zadania, które są realizowane przez okres dłuższy niż rok, muszą znaleźć się w WPF.  

W przypadku, gdy gmina posiada zadłużenie musi znaleźć się zapis w jakim okresie 

planowana jest jego spłata. WPF dotyczy lat 2018-2028. Jeżeli będzie systematycznie spłacać 

to zadłużenie to w 2028 roku wyniesie zero. Sytuacja finansowa jest dobra w porównaniu do 

innych samorządów. Od wielu lat nie były zaciągane kredyty. W przyszłym roku planowane 
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jest zaciągnięcie kredytów do 7 mln zł pod warunkiem, że będą realizowane duże zadania 

inwestycyjne. W prognozie finansowej zostały wypisane wszystkie zadania wieloletnie, 

rozpisane na poszczególne lata. 

 

Opinia komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2018-2028. 

 

Innych pytań ani uwag do analizy projektu budżetu nie zgłaszano. 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 – Sprawy wniesione. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

poinformował, że wpłynęły następujące pisma: 

 2 listopada Burmistrz przedłożył informację dotyczącą rocznego programu współpracy 

gminy Olecko z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego,  

 2 listopada Burmistrz przekazał informację o podmiotach obowiązanych do przyjęcia 

skazanych w celu wykonania nieodpłatnej kontrolowanej pracy na cele społeczne oraz 

pracy społecznie użytecznej orzeczonej w zamian nieściągalnej grzywny, 

 2 listopada radna Justyna Cieślukowska złożyła rezygnację z pełnienia funkcji 

opiekuna Oleckiej Rady Młodzieżowej oraz z członkostwa w Komisji Statutowej, 

 3 listopada wpłynął wniosek mieszkańców Olecka o przywrócenie terminu  

do wniesienia skargi na uchwałę Rady Miejskiej w Olecku Nr ORN.0007.39.2016  

z dnia 25 maja 2016 r. w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów położonych przy ul. Produkcyjnej, Szosie do Świętajna, 

Zamostowej, na Os. Siejnik II, pomiędzy ul. Wiejską i Leśną oraz w rejonie cmentarza 

przy ul. Leśnej w Olecku. Odpowiedź Burmistrza na wniosek o przywrócenie terminu 

została przesłana do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w dniu 20 listopada 

2017 r., 

 6 listopada Starostwo Powiatowe w Olecku zwróciło się z prośbą o pilne podjęcie 

Stanowiska w sprawie uruchomienia Programu Współpracy Transgranicznej Polska  

– Rosja 2014-2020, 

 9 listopada wpłynęło zażalenie mieszkanki Olecka na pracowników Urzędu 

Miejskiego w Olecku,  

 10 i 20 listopada 2017 r. Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 2 im. Mikołaja Kopernika  

w Olecku poinformowała o zawarciu umów najmu pomieszczeń szkolnych, 

 14 listopada wpłynął protokół z konsultacji społecznych projektu programu 

współpracy gminy Olecko z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2018 rok, 

 15 listopada 2017 r. wpłynęło zarządzenie Nr ORN.0050.143.2017 Burmistrza Olecka 

z dnia 14 listopada 2017 r. w sprawie przyjęcia projektu uchwały w sprawie budżetu 

Gminy Olecko na 2018 rok oraz Zarządzenie Nr ORN.0050.142.2017 Burmistrza 

Olecka z dnia 14 listopada 2017 r. w sprawie przyjęcia projektu uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2018-2028, 

 15 i 16 listopada wpłynęły pisma mieszkańca Olecka z prośbą o przekazanie ich 

radnemu Maciejowi Juchniewiczowi,  

 23 listopada 2017 r. do wiadomości Rady Miejskiej w Olecku wpłynęło pismo 

Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej BATOREGO w Olecku dotyczące możliwości 

budowy sieci ciepłowniczej przez SM Olecko. 
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Członkowie komisji nie zgłaszali uwag. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 6 – Wolne Wnioski. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

prosił o zgłaszanie propozycji tematów do planu pracy komisji na przyszły rok. 

 

Komisja ustaliła następujący plan pracy: 

 marzec – Diagnoza problemów zdrowotnych dzieci i młodzieży, 

 maj – Przygotowanie do sezonu letniego /temat zgłoszony do planu pracy Rady 

Miejskiej/, 

 wrzesień – Podsumowanie sezonu letniego /temat zgłoszony do planu pracy Rady 

Miejskiej/. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zgłosił zapytanie do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Olecku, czy radni będą mogli brać 

udział w pracach Komitetu Organizacyjnego Obchodów 100. Rocznicy Odzyskania 

Niepodległości przez Polskę.   

 

Wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

          Protokołowała                              Przewodniczący Komisji        

 

      Małgorzata Adameit                                          Leszek Olszewski 


